
 420ישיבת מועצה שלא מן המניין מס' 
 30/01/2017מיום שני 

 
 ראש המועצה. –יואל גמליאל  משתתפים:

 סגן ומ"מ ראש המועצה. –דני דורון   
 חברת מועצה. –לילך לבבי   
 סגן ראש המועצה. –אליאב מזגני   
 חבר מועצה. –עמי בסון   
 חברת מועצה. –דורית בן בוחר   
 חבר מועצה. –אלון גייר   
 חבר מועצה. –תומר אהרון   
 סגן ראש המועצה. –ציון ידעי   
 חבר מועצה. –שלום אזרד   
 חבר מועצה. –ניר בזק   
   
 חברת מועצה. –כץ -יובי תשומה  חסרים:
 חברת מועצה. –ורד איתן   
    
 מנכ"ל המועצה. –ליאור מדהלה   נוכחים:
 גזבר המועצה. –דוד יהלומי   
 סקורקה.-גלית דמאריעו"ד   
 מהנדס המועצה. –ארז חן   
 אחראית נכסים. –מירב לרר   
 ראלשי"ת. –אירן שרעבי   
 מזכירת ועדות המועצה. –שלה עקיבא   

 
 

 סדר היום:
 

שני מיום  420ראש המועצה, יואל גמליאל פותח את ישיבת המועצה שלא מן המניין מס' 
 .19:05בשעה שמתקיימת בספרייה הציבורית  30/01/2017

 
ע"פ צו  ערב טוב לכולם אנחנו מתחילים בהצעות לסדר שהוגשו ע"י חברי המועצה –ליאור מדהלה 

 .המועצות המקומיות
 

 כמפורט בבקשה לישיבה.  11/12/2016הצעת חברי המועצה מיום   1סעיף 
 

 הבקשה. –מצ"ב   
 

 נתחיל עם ההצעה של חבר המועצה עמי בסון. ליאור מקריא את  –ליאור מדהלה   
 ההצעה לסדר בעניין מועד קבוע לישיבות מועצה.  
 לעדכן בפעם הקודמת המליאה אישרה את יום ב'. אני רק רוצה  

 
 ההצעה לסדר לא מתאפשרת בגלל שביום ראשון יש קבלת קהל  –יואל גמליאל   
 במועצה.  

 
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 הצבעה:  
 בעד. –עמי בסון   נגד. –יואל גמליאל   
 בעד. –אלון גייר    נגד. –דני דורון   
 בעד. –בוחר -דורית בן   נגד. –לילך לבבי   
 בעד. –תומר אהרון   נגד. –אליאב מזגני   
 נגד. –ציון ידעי   
 נגד. –שלום אזרד   
 נגד. –ניר בזק   

 
 !החלטה: לא לאשר  

 
 בבקשה.כמפורט  21/11/2016הצעת חבר המועצה אליאב מזגני מיום   2סעיף 

 
 הבקשה. –מצ"ב   

 
 ההצעה לסדר של סגן ראש המועצה אליאב מזגני בנושא שעת  –ליאור מדהלה   
 חניה חינם לתושבי גדרה. ליאור מקריא את ההצעה לסדר.  

 
 19:00עד  08:00 -את שעות החנייה מתיקנו בישיבת הנהלה  –יואל גמליאל   
 ובכפוף לבדיקת היועצת המשפטית. צריך להעביר את זה בוועדת תנועה  

 
 מאחורי המוזיאון יש רחבה גדולה שיכולה לשמש את התושבים  –תומר אהרון   
 בחינם.  

 
 בחינם. בלוינסון יש את החנייה –יואל גמליאל   

 
 הצבעה:  
 אושר פה אחד!  

 
 חבר המועצה נוספה הצעה לסדר לאחר הוצאת זימון לישיבה.  –ליאור מדהלה   
 בנושא מכשירי החייאה דפיברילטורים וזה הצעה לסדר  תומר אהרון הגיש  
  5יהיה סעיף  4ולכן הסעיפים הבאים יתוקנו בהתאם כלומר סעיף  3יהיה סעיף   
 וכן הלאה.  

 
 בבקשה.כמפורט  11/12/2016מיום  תומר אהרוןהצעת חבר המועצה   3סעיף 

 
 הבקשה. –מצ"ב   

 
 של חבר המועצה תומר אהרון, את חו"ד של ליאור מקריא את הצעת הסדר   
 .ואת הוראות החוק בנושא היועצת המשפטית  

 
 אנחנו נשים את מכשירי ההחייאה איפה שצריך ע"פ הוראת  –יואל גמליאל   
 החוק.  

 
 אולם אירועים מי אמור לפקח שיש את המכשיר? –תומר אהרון   

 
 אם ע"פ החוק אנחנו אמורים לעשות את זה אנחנו נעשה את זה. –יואל גמליאל   
 קשר לחוק אני בטוח שיש. בבתי ספר תיכוניים בלי שום  

 
   

 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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  של מנהלת מרכז אופק האישורצירפתי לכם את  –ליאור מדהלה 
 .ותראו גם מי מתחזק את זה חברת אריאל מדיקל  

 
 בע, מגרש הכדורגל.ספר, ניידת פיקוח, גן ש-מציע להציב בבתי –תומר אהרון   

 
 ליחידות ההצלה יש, בניידת אני אבדוק אם יש, ואני בטוח שיש  –יואל גמליאל   
 גם בתיכוניים.  

 
 ברגע זה ביררתי ובתיכוניים יש מכשיר החייאה. –דני דורון   

 
 הצבעה:  
 אושר פה אחד.  

 
 ברשותך יואל, ישנה פה עובדת מועצה שהגיעה במיוחד לישיבה  –ליאור מדהלה 

 .18שהוא עכשיו סעיף  17לצאת נעבור לסעיף וחייבת 
 

 ₪. 200,000תכנון וביצוע מבנה עבור מד"א בסך  1177אישור תב"ר   81סעיף 
 

 ₪. 200,000תקציב מבוקש:    
 

 ₪  200,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  
 

 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב   
 מסמך ממנהל מח' בינוי ונכסים של מד"א. –            
 מסמך ישיבה בנדון. –            
  אומדן מאגף ההנדסה. –            

 חוזה עם מד"א. –                                     
 

 מחלקת בינוי  צירפתי לכם מסמך ייזום תב"ר, מסמך ממנהל –ליאור מדהלה   
 שנאשר אותו  וחוזה עם מד"אונכסים של מד"א, מסמך ישיבה בנדון, אומדן   
 מועצה וכמובן יעבור את אישור משרד הפנים במתחם הביטחון שנמצא הבישיבת   
 .גוריון החוזה נשלח לכם במייל והונח לכם על השולחן-ברחוב בן  
 .2/3מעלות התכנון ומד"א  1/3המועצה תממן כתוב במפורש החלוקה   
 זהו הסכום הכולל.₪  343,291אומדן המהנדס הוא   

 
 הצבעה:  
 אושר פה אחד.  

 
   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 .2016לשנת  3דיון בדו"ח רבעוני   4סעיף 
 

 .3לתקופה רבעון  2016דו"ח רבעוני לשנת  –מצ"ב   
 

 נותן את זכות הדיבור לגזבר דוד יהלומי. –יואל גמליאל   
 

 את רבעון שלישי לשנת ₪  178,000-המועצה סיימה בעודף של כ –דוד יהלומי   
 של הרבעון הרביעי ואני נוטה . אני יכול לומר שאנחנו עובדים כבר על דו"ח 2016  
 יהיה אפילו יותר טוב אנחנו נסיים בכל שנה בעודף.להאמין שהוא   
   
 הנחות ? ₪  8,000,000הנחות בארנונה אנחנו רואים ברבעון השלישי  –אלון גייר   
 אם כל אלה שהיו אמורים לקבל הנחה היינו ₪  45,000,000זה מתוך תקציב של   
 ₪. 53,000,000-אמורים לקבל כ  

 
 זה התקציב המאושר. רוב ההנחות מתוךאני אסביר לך  –דוד יהלומי   

 אלה הנחות ע"פ חוק והתושבים מקבלים הנחות ע"פ מי זכאי ואלו ₪  8,000,000
 מדובראחוזים זה לא קשור למועצה. התושב מביא את האישורים ומקבל הנחה. 

 יש נוהל הגשת מסמכים  ע"פ קריטריונים וחוקע"י ועדת הנחות  בהנחות הניתנות
 לוועדת הנחות.

 
 אני רואה שבשנים האחרונות יש עלייה בהנחות. –אלון גייר 

 
 אנחנו בטח לא  בשנים האחרונות יש גם עלייה במספר התושבים. –דוד יהלומי 

 קובעים וכל תושב שמגיע יש לו את הזכויות שלו.
 

 היה דיון, נשאלו שאלות וגזבר המועצה דוד יהלומי ענה על כל השאלות.  
 

 הפחתת השתתפות משרד הפנים, שינוי מקורות מימון והגדלת   5סעיף 
לתשומת לבכם, ) .450,000מוצקין מקרנות הרשות בסך ' רח סלילת 1014תב"ר 

 כותרתבסתירה ל 205,900 תקציב מבוקשבבהזמנה המקורית נכתב בטעות 
כפי שפורט במסמך התב"ר ₪  450,000שההגדלה המבוקשת היא בסך  הסעיף

 המהנדס ולכן תוקן בפרוטוקול(.ומדן ובא

 ₪. 1,000,000תקציב קיים:    
 

 ₪     205,900   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  
  ₪    794,100   משרד הפנים:     
 ₪  1,000,000    סה"כ:     

 
 ₪. 655,900תקציב מבוקש:    

 
 ₪  655,900   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  

 
 מסמך הפחתת תב"ר. –מצ"ב   
 מכתב למשרד הפנים ע"י הגזבר. –            

 אומדן מהנדס –                       
   דו"ח כספי לתב"ר. –            

 
   

 
______________________     _____________________ 

 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 אני מפנה אתכם תמיד אל מסמכי ייזום תב"ר שם אתם יכולים  –ליאור מדהלה 
 לבחון את כל המספרים ולראות את ההתאמה שלהם למכתב בזימון. צירפתי 

 מסמך הפחתת תב"ר, מכתב למשרד הפנים  לכם את דו"ח יתרות קרנות הרשות,
 ע"י הגזבר ודו"ח כספי לתב"ר.

 
 אבל זה לא כרטסת. אנחנו רוצים לדעת לאן הכספים נעים מאיזה  –עמי בסון   
 תב"ר לאיזה תב"ר אסור לכם לעשות את זה ע"פ חוק. אתם מעבירים כסף מפה   
 לשם וכך אנחנו לא יודעים מה נעשה עם הכסף.  
   

 נטענה טענה שעושים דברים לא חוקיים, כל חבר מועצה יכול לבוא  –דוד יהלומי 
 תב"רים.ולבדוק את ה

 
 למה לא מקבלים כרטסת? –עמי בסון 

 
 זה לא הדיון עכשיו אני מבקש לא להפריע תציע הצעה לסדר.  –יואל גמליאל 

 המועצה פועלת ע"פ החוק ורק ע"פ החוק.
 

 ₪. 655,900סה"כ מבוקש ₪  450,000ההגדלה ע"ס  –ליאור מדהלה 
 

 שנים ולא נעשה דבר. מה  4-שנפתח מעל ל מדובר בתב"ר –בוחר -דורית בן
 שנים לא נעשה  4שנים אפשר לדעת למה במשך  4במשך  ₪ 4,000שנעשה זה 

 כלום ברחוב מוצקין?
 

  צילום מערכות הביוב ומים והמתנו לגבי רחוב מוצקין עשינו –יואל גמליאל 
 שיחליף את הצנרת המים והביוב.לתאגיד המים 

 
 הצבעה:

 נגד. –עמי בסון   בעד. –יואל גמליאל   
 נגד. –אלון גייר    בעד. –דני דורון   
 נגד. –בוחר -דורית בן  בעד. –לילך לבבי   
 נגד. –תומר אהרון   בעד. –אליאב מזגני   
 בעד. –ציון ידעי   
 בעד. –שלום אזרד   
 בעד. –ניר בזק   

 
 !החלטה: לאשר  

 
 
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 ₪. 36,800רכישת מחשבים לבי"ס קשת בסך  1170אישור תב"ר   6סעיף 
 

 ₪. 36,800תקציב מבוקש:    
 

 ₪  36,800   מפעל הפיס:  מקורות מימון:  
 

 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב   
 אישור מענקים ממפעל הפיס. –            

 
 ייזום תב"ר ואישור מענקים ממפעל הפיס.צירפתי לכם מסמך  –ליאור מדהלה   
   
 הצבעה:  
 אושר פה אחד.  

 
 ₪. 504,999.50פיקוח עבודות משב"ש על סך  1171אישור תב"ר   7סעיף 

 
 ₪  504,999.50תקציב מבוקש:    

 
 ₪   504,999.50 ניהול ובניה בע"מ: סי.פי.אם  מקורות מימון:  

 
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב   
 התחייבות ממשרד הבינוי והשיכון. –            

 
 שחתמנו עם משרד הבינוי והשיכוןאני מזכיר לכם את ההסכם  –ליאור מדהלה   
 חייבנו אותם לממן את עבודות הפיקוח ולצבוע תב"ר שהוא בעצם צבוע עבור   
 חוזה מיוחד שהכין המהנדס עם חברת הפיקוח, אנחנו נשלם ואנחנו נקבל את   
 הכסף ישירות לתב"ר.  

 
 הצבעה:  
 אושר פה אחד.  

 
 אישור המליאה לסגירת תב"רים.  8סעיף 

 
 , 1003, 941, 923, 757, 756, 739, 735להלן מס' התב"רים לסגירה:   
  1025 ,1084. 

 
 לסגירה. רשימת התב"רים –מצ"ב   

 
 סעיף לאישור סגירת תב"רים הבאנו לכם את רשימת התב"רים.  –ליאור מדהלה   
 דוד יכול להסביר.  

 
 מידי תקופה אנחנו לוקחים תב"רים שאינם פעילים חלקם בעודף  –דוד יהלומי   
 שחוזר לקרן.₪  10,000-קטן וחלקם בגרעון קטן בסה"כ יש עודף של כ  

 
   

 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 הצבעה:
 נגד. –עמי בסון   בעד. –יואל גמליאל   
 נגד. –אלון גייר    בעד. –דני דורון   
 נגד. –בוחר -דורית בן  בעד. –לילך לבבי   
 נגד. –תומר אהרון   בעד. –אליאב מזגני   
 בעד. –ציון ידעי   
 בעד. –שלום אזרד   
 בעד. –ניר בזק   

 
 !לאשר: החלטה  

 
 הענקת התואר אזרח של כבוד לשר התחבורה מר ישראל כץ וזאת   9סעיף 

 לאור תרומתו הרבה לפיתוח היישוב גדרה.                        
 

 שלו, הם המקצועי הצוות  פה הרבה יחד עםישראל כץ היה השר  –יואל גמליאל   
 והשר אישר ראה את לב גדרה  ראה את רחוב פינס ראו את המצוקה של היישוב  
 , הסדרי תנועה בבי"ס 7פתח את ציר כביש  תקציבים ונתן פתרון ליישוב.  
 את רחוב הרצל, אישר  ויאשרהבילויים ורעות, עשה את צומת גדרה   
 ני חושב ששר כזה צריך לקבל יקיר מדינת ישראל.תחנת רכבת ועוד... א  

 
 הייתה ועדה שהחליטה על זה? –אלון גייר   

 
 הנהלת המועצה והיא אישרה את זה. –יואל גמליאל   

 
 אנחנו מעניקים אזרח כבוד מה הקריטריונים? –אלון גייר   

 
 דנו בהנהלה על הנושא. –יואל גמליאל   

 
 מה יהיה ומתי יהיה הטקס? –אלון גייר   

 
 עוד לא דנו בזה. –יואל גמליאל   

 
 הצבעה:

 נגד. –עמי בסון   בעד. –יואל גמליאל   
 נגד. –אלון גייר    בעד. –דני דורון   
 נגד. –בוחר -דורית בן  בעד. –לילך לבבי   
 נגד. –תומר אהרון   בעד. –אליאב מזגני   
 בעד. –ציון ידעי   
 בעד. –שלום אזרד   
 בעד. –ניר בזק   

 
 !לאשר: החלטה  

 
 
 

   
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 ₪. 5,500,000א. אישור הלוואה לפיתוח בסך   10סעיף 
 לתב"רים ע"פ הפרויקטים/תב"רים המצ"ב: ב. יעוד ההלוואה                            

 
ביצוע תשתיות תאורה ועבודות חשמל  724שינוי מקורות מימון בתב"ר  .1

 .417אושר בישיבה מס' ₪.  400,000בגדרה  בסך 
 ₪. 250,000עבודות צמ"ה בסך  834הגדלת תב"ר  .2
 שדרוג ופיתוח רחוב הבילויים בסך 1137הגדלת תב"ר  .3

מקרן לעבודות  900,000₪-מכספי ההלוואה ו 3,600,000₪. 4,500,000₪ 
 פיתוח כמפורט במסמך הגדלת התב"ר.  

אושר תקציב כולל בסך ₪  1,250,000מגרש כדורגל בסך  1063הגדלת תב"ר  .4
 . 409בישיבה מס' ₪  5,000,000

   
 מסמכי התב"רים. –מצ"ב 
 ₪. 5,500,000היתר לקבלת אשראי בסך  –          

 אומדנים. –            
 .417פרוטוקול ישיבה מס'  –            
 .409פרוטוקול ישיבה מס'  –            

 
 מורכב משני תתי סעיפים אנחנו קיבלנו מנה שנייה של  9סעיף  –ליאור מדהלה   
 ת האשראי בסך לכם את ההיתר לקבל צירפתי של משרד הפנים,ההלוואה   
 והסעיף הראשון זה להצביע בעד האישור לקבל את האשראי.₪  5,500,000  
 בטבלה מסודרת למספר פרויקטים.₪  5,500,000הסעיף השני צובע את אותם   
 את האומדנים ואת צירפתי לכם את מסמכי התב"רים, היתר לקבלת אשראי,   
 רו.של ישיבות מועצה שאוש 417-ו 409הפרוטוקולים   

 
 ועכשיו אנחנו לוקחים עוד ₪  3,500,000בישיבה שעברה אישרנו  –תומר אהרון   
 הלוואה.  

 
 אני אזכיר לכם העברנו את הנתונים לכל חברי המועצה אני לא  –דוד יהלומי   
 הופכת  75%ראיתי שהתקבלה איזו שהיא תגובה. ההלוואה שאנחנו מקבלים   
 למענק.  
   
 חוזר  75%-עוד פעם אני מזכיר ההלוואה שאנחנו מקבלים כ –יואל גמליאל   
 כמענק ולכן, זה גם הכנסה שנקבל אותה.  

 
 עומס המלוות שלקחנו הוא בין הנמוכים ביותר.–דוד יהלומי   

  
 בדק את כל ההיבט הכספי של  מנכ"ל משרד הפנים  –ליאור מדהלה 

 בדק בציציות.מאשר לקחת הלוואה אחרי שהוא והמועצה המקומית גדרה 
 

 הבנק עצמו גם עושה את הבדיקות שלו. –דוד יהלומי 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 א' ? 10מי בעד סעיף  –ליאור מדהלה 
 

 הצבעה:
 נגד. –עמי בסון   בעד. –יואל גמליאל   
 נגד. –אלון גייר    בעד. –דני דורון   
 נגד. –בוחר -דורית בן  בעד. –לילך לבבי   
 נגד. –תומר אהרון   בעד. –אליאב מזגני   
 בעד. –ציון ידעי   
 בעד. –שלום אזרד   
 בעד. –ניר בזק   

 
 !החלטה: לאשר  

 
 ? ב' 10מי בעד סעיף  – ליאור מדהלה  

 
 הצבעה:

 נגד. –עמי בסון   בעד. –יואל גמליאל   
 נגד. –אלון גייר    בעד. –דני דורון   
 נגד. –בוחר -דורית בן  בעד. –לילך לבבי   
 נגד. –תומר אהרון   בעד. –אליאב מזגני   
 בעד. –ציון ידעי   
 בעד. –שלום אזרד   
 בעד. –ניר בזק   

 
 !החלטה: לאשר  

 
 

 ₪. 500,000סלילת מדרכות וכבישים בסך  908 הגדלת תב"ר  11סעיף 
 

 ₪. 1,380,000  תקציב קיים:  
 

 ₪  1,380,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  
 

 ₪. 1,880,000תקציב מבוקש:    
 

 ₪  1,880,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  
 

 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב   
 דו"ח כספי לתב"ר. –            

 
 צירפנו לכם מסמך הגדלת תב"ר ודו"ח כספי לתב"ר. –ור מדהלה ליא  

 
 אנחנו מקווים לקבל כרטסת. אין לי זמן לבוא, לשבת ולראות. –בוחר -דורית בן  

 
 כבר אמרתי לך ואני חוזר על מה שאמרתי תגישו בקשה ע"פ  –יואל גמליאל   
 הנוהל תצלמו ותיקחו את החומר. לפני הישיבה כל סעיף שיש בישיבה תגישו   
 בקשה תבואו תצלמו את כל מה שאתם רוצים.   

 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 ידעי ואליאב מזגני. יצאו: תומר אהרון, ציון 20:20שעה 

 
 הצבעה:

 נגד. –עמי בסון   בעד. –יואל גמליאל   
 נגד. –אלון גייר    בעד. –דני דורון   
 נגד. –בוחר -דורית בן  בעד. –לילך לבבי   
 בעד. –שלום אזרד   
 בעד. –ניר בזק   

 
 !החלטה: לאשר  

 
 תכנית אב לנגישות וביצוע עבודות נגישות  1070 הגדלת תב"ר  12סעיף 

 ₪. 7,524,250בסך 
 

 ₪  800,000תקציב קיים:  
 

 ₪  500,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:
  ₪ 300,000   מלוות מבנקים:   
 ₪  800,000    סה"כ:   

 
 ₪  8,324,250תקציב מבוקש:  

 
 ₪     500,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:

 ₪  7,824,250   מלוות מבנקים:   
 ₪  8,324,250    סה"כ:   

 
 מסמך הגדלת תב"ר.  –מצ"ב 

 תכנית עבודה לנגישות. –                                     
 דו"ח כספי לתב"ר. –          

 
 צירפנו לכם מסמך הגדלת תב"ר, אומדנים ודו"ח כספי. יש  –ליאור מדהלה 

 המשפטים לוחץ עלינו.הוראות חוק, משרד 
 במעברי אנחנו מבצעים מיפוי של מוס"ח ומבנים אתם רואים את זה במעקות, 

 יש תכנית, יש רכז נגישות שקלטנו ואנחנו נדרשים להנגיש גם אחוז  חציות
 ₪. 7,500,000-גנים ציבוריים סה"כ העבודות המתבקשות כרגע כ מסויים של

 
 במבנה המועצה? מה מתוכנן להנגיש –בוחר -דורית בן

 
 מעלית, פריצת דלתות, רמקולים, מעקות, יש חברה שמיפתה  –ליאור מדהלה 
 .מכינים אומדנים ומתחילים את כל הנושא

 
 נכנסו: תומר אהרון, ציון ידעי ואליאב מזגני. 20:30שעה 

 
 

 הצבעה:  
 אושר פה אחד.  

 
 

   
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 דני דורון יצא. – 20:31השעה 
 

   
 תכנון אקוסטיקה באולם ספורט כצנלסון  1118הגדלת תב"ר   13סעיף 

 ש"ח. 35,000בסך 
 

 ₪. 590,000תקציב קיים:  
 

 ₪  295,000  הקצבת מפעל הפיס:  מקורות מימון:
  ₪  295,000 הימורים בספורט: המועצה להסדר  
 ₪  590,000    סה"כ:   

 
 ₪. 625,000תקציב מבוקש:  

 
 ₪    35,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:

 ₪  295,000  הקצבת מפעל הפיס:
  ₪  295,000 המועצה להסדר הימורים בספורט:   
 ₪  625,000    סה"כ:   

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב   
 דו"ח כספי לתב"ר. –            

 
 צירפתי לכם מסמך הגדלת תב"ר ודו"ח כספי לתב"ר. –ליאור מדהלה   
 פרויקטה₪  9,500,000 -כבעלות של  בונים אולם חדש ליד בי"ס רמוןאנו   
 ₪  35,000עוד . לפרויקט זה נדרש  לקראת תחילת ביצוע בימים הקרובים  
 להשלמת הפרויקט.  

 
 דני דורון נכנס. – 20:33השעה 

 
 הצבעה:

 נמנע. –אלון גייר   בעד. –יואל גמליאל   
 נמנעה. –בוחר -דורית בן   בעד. –דני דורון   
 נמנע. –תומר אהרון   בעד. –לילך לבבי   
   בעד. –אליאב מזגני   
 בעד. –ציון ידעי   
 בעד. –שלום אזרד   
 בעד. –ניר בזק   
 בעד. –עמי בסון   

 
 !לאשרהחלטה:   

 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

-11- 
 



 ₪. 150,000פיתוח שביל גישה לתיכון רמון בסך  1152הגדלת תב"ר   41סעיף 
 

 ₪. 140,000תקציב קיים:    
 

 ₪  140,000   הרשות:קרנות   מקורות מימון:  
 

 ₪. 290,000תקציב מבוקש:    
 

 ₪  290,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  
 

 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב   
 אומדן עלויות מאגף ההנדסה. –            
 דו"ח כספי לתב"ר. –            

 
 שביל נגישות.בזה  –יואל גמליאל   

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד.  
 

 הקמת מבנה רב תכליתי לשימוש הקהילה לרבות  1172אישור תב"ר   51סעיף 
 ₪. 3,000,000חוגים ופעילויות העשרה בסך   

 
 ₪. 3,000,000תקציב מבוקש:    

 
 ₪  3,000,000  משרד הבינוי והשיכון:  מקורות מימון:  

 
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב   
 אומדן מאגף ההנדסה. –            
 התחייבות/הרשאה ממשרד הבינוי והשיכון. –            

 
 הסכם שחתמנו ו במסגרת אני אתן לכם הסבר קצר אנחנ –ליאור מדהלה   
 עם משרד הבינוי והשיכון יש שני פרמטרים שנקראים שיקום שכונות ומבני  

 הולכים לטובת ₪  ₪3,000,000.   7,000,000סךציבור קיבלנו הרשאה ב
 צירפתי לכם מסמך ייזום תב"ר, בי"ס גוונים  מולאותו  נבנההמבנה שאנחנו 

 הבינוי והשיכון. אומדן מאגף ההנדסה והתחייבות ממשרד 
 

 זה הולך להיות סטודיו. –יואל גמליאל   
 

 חדרים מפוארים, מרכז חוגים. 3 –ליאור מדהלה   
 

 יש תכנית? –אלון גייר   
 

 רויקט לאחר מכן אין פרוגרמה, זה במסגרת תקציבית לפ –ליאור מדהלה   
 המהנדס מתכנן.  

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד.  
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 
 

-12- 



 
 
 

 תכנון קריית חינוך הכנת תכנית בינוי בסך  1175אישור תב"ר   61סעיף 
  85,000 .₪ 

 
 ₪. 85,000תקציב מבוקש:    

 
 ₪. 85,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  

 
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב   

 
 ואר ומתוכנן להיבנות תיכון מפ שבונים ש.צ.פמכיוון  –ליאור מדהלה   
  בנותשאנחנו הולכים ל D.B.O.Tואישרנו את המכרז  ,היתרלקראת ואנחנו   
 גדרה מול בי"ס גוונים רחוב הארז אנו נדרשים להכין תכנית כללית לכל  במזרח  
 המתחם.  

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד.  
 

 בסך ביצוע עבודות שיקום מדרכות וכבישים לרחובות  1176אישור תב"ר   71סעיף 
 רחובות: זבולון, בנימין, מרבד הקסמים והעצמאות.₪  4,000,000   

 
 ₪. 4,000,000תקציב מבוקש:    

 
 ₪  4,000,000  משרד הבינוי והשיכון:  מקורות מימון:  

 
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב   
 אומדן מאגף ההנדסה. –            
 רשימת רחובות והעבודות מאגף ההנדסה. –            
 התחייבות/הרשאה ממשרד הבינוי והשיכון. –            

 
 ₪. 4,000,000 זה כספי ביצוע, ישן מול חדש סה"כ –ליאור מדהלה   

 
 בקדנציה הזאת אנחנו מביאים תקציבים ואני שמח לשפץ את  –יואל גמליאל   
 השכונות הישנות.   

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 ₪. 3,000,000עבודות גינון ופיתוח בסך  745הגדלת תב"ר   91סעיף 
 

 ₪. 11,118,000תקציב קיים:    
 

 ₪   9,750,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  
 ₪    1,368,000   מלוות מבנקים:     
 ₪  11,118,000    סה"כ:     

 
 ₪. 14,118,000תקציב מבוקש:    
   
 ₪ 12,750,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  
 ₪    1,368,000   מלוות מבנקים:     
 ₪  14,118,000    סה"כ:     

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב   
 דו"ח כספי לתב"ר. –            

 
 מכרז גינון ? –תומר אהרון   

 
 אין קשר למכרז גינון. –ליאור מדהלה   

 
 זה תב"ר שמצטבר לעבודות פיתוח וגינון ונותן מענה לעבודות  –יואל גמליאל   
 דחופות.  

 
 יש צורך בהחלפת צינורות ההשקיה, פיתוח ושיקום. –אליאב מזגני   

 
 הצבעה:

 נגד. –עמי בסון   בעד. –יואל גמליאל   
 נגד. –אלון גייר    בעד. –דני דורון   
 נגד. –בוחר -דורית בן  בעד. –לילך לבבי   
 נגד. –תומר אהרון   בעד. –אליאב מזגני   
 בעד. –ציון ידעי   
 בעד. –שלום אזרד   
 בעד. –ניר בזק   

 
 !החלטה: לאשר  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 התאמת נגישות למוס"ח לבי"ס רעות, גוונים,  1145הגדלת תב"ר   20סעיף 
 ₪.  19,000פינס וקשת בסך   

 
 ₪. 330,000תקציב קיים:    
   
 ₪  330,000   משרד החינוך:  מקורות מימון:  

 
 ₪. 349,000תקציב מבוקש:    

 
 ₪  349,000   משרד החינוך:  מקורות מימון:  

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב   
 התחייבות משרד החינוך. –            
 דו"ח כספי לתב"ר. –            

 
 אנחנו מקבלים הרשאות ממשרה"ח פרטניות עבור תלמידים  –ליאור מדהלה   
 בעלי מוגבלויות. ההרשאה הזאת היא עבור תלמידה מבי"ס קשת לקויית ראייה.   
 ₪. 19,000קיבלנו הרשאה ע"ס   

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד.  
 

 כיתות בבי"ס מ"מ חדש אחוזת גדרה  2+18הקמת  963הגדלת תב"ר   21סעיף 
 )לתשומת לבכם בהזמנה לישיבת המועצה נכתב בטעות  ₪. 5,270,000בסך   
 כמו במסמך הגדלת תב"ר באומדן המהנדס שצורף  5,270,000וצ"ל  4,920,000  
 ולכן הבקשה תוקנה בפרוטוקול(.לכם, וכפי שכתוב בתקציב המבוקש   

 
 ₪. 6,082,815תקציב קיים:  

   
 ₪  1,550,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  

 ₪      185,924   משרד החינוך:
 ₪  4,346,891   מפעל הפיס:

 ₪  6,082,815    סה"כ:
 

 ₪. 11,352,815תקציב מבוקש:    
 

 ₪    2,979,800   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  
 ₪   4,026,124   משרד החינוך:

 ₪    4,346,891   מפעל הפיס:
 ₪  11,352,815    סה"כ:

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב   
 התחייבות משרד החינוך. –            
 .אומדן מהנדס –            
 דו"ח כספי לתב"ר. –            

 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 מדברים על בניית שלב ב' לבי"ס קשת אנחנו אישרנו, ויו"ר ועדת  –ליאור מדהלה 

 מכרזים יושב פה הקבלן מוכן ומזומן. הגענו למנכ"לית משרה"ח עשרות טלפונים   
 ומכתבים כולל מברקים ששיגרנו כדי שיביאו את ההרשאה ובשעה טובה   
 ואנחנו נקווה ₪  3,840,000ומוצלחת קיבלנו אותה . צורפה לכם ההרשאה בסך   
 כדי שיתחילו לעבוד תוך חודש שמשרד הפנים יאשר לנו את התקציב במהירות   
 ימים.  

 
 עבור מגרש  963לת התב"ר לישיבת מועצה הבאה יש להביא הגד –יואל גמליאל   
 ₪. 500,000בסך ספורט   

 
 כולל קירוי. –תומר אהרון 

 
 זה לא כולל קירוי.₪  500,000 –ליאור מדהלה 

 
 כולל הצללה. מבקש מהמהנדס שיגיש אומדן למגרש  –יואל גמליאל 

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד.  
 

הקמה וטיפול בחומרי הארכיון של המוזיאון תולדות גדרה  1179 אישור תב"ר 22סעיף 
 ₪. 100,000והביל"ויים בסך 

 
 ₪. 100,000תקציב מבוקש:    

 
 ₪  100,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:  

 
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב   
 אומדן עלויות ממוזיאון לתולדות גדרה והביל"ויים. –            

 
  מסמך של מנהלת המוזיאון צירפתי לכם מסמך ייזום תב"ר,  –ליאור מדהלה   
 ששם כתוב את כל הדברים שהיא מתכוונת לעשות כולל ארגון וקיטלוג החומרים  

 ההיסטוריים ע"פ תקופות סקירות מקצועיות של כל החומרים שלא יאבדו לנו 
  120שהיו פה לפני רה שנה עדיין יהיה תיעוד אלקטרוני של כל פרנסי גד 40שעוד 
  שנים.

   
 הצבעה:

 אושר פה אחד.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 אישור מלגות לסטודנטים לשנה"ל תשע"ו  32סעיף 
 

 פרוטוקול ועדת מלגות. –מצ"ב   
 

 קיבלתם  22/01/2017-צירפתי לכם פרוטוקול של ועדת מלגות מ –ליאור מדהלה   
 את הרשימה עם ת.ז. ע"פ הוראות החוק לא ניתן לפרסם את שמות הסטודנטים   
 הפרוטוקול  שמקבלים את הכסף הייתה ועדה שהתכנסה וצירפתי לכם את  
 ספורטאית טקואנדו שזכתה במקום מדובר ב 3סעיף   

 באליפות עולם לנוער. שלישי
 

 .32-סטודנטים ועוד כ 22יש רשימה של  –אלון גייר   
 

 מסביר את הקריטריונים לקבלת המלגה. –שלום אזרד   
 

 הצבעה:
 אושר פה אחד.  

 
 .21:06הישיבה ננעלה בשעה 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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